
Overeenkomstig art. 84, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de PVV de 
volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten en de Commissaris van de Koningin: 
 
1. Is het college bekend met het LURA-rapport van de Tweede Kamercommissie SZW over de 
gevolgen van de arbeidsmigratie van Midden- en Oost-Europeanen naar ons land?  
 
2. Deelt u de conclusies van de commissie dat de gevolgen van de enorme hoeveelheid 
immigranten uit Midden- en Oost-Europa naar ons land, op het gebied van criminaliteit en 
verdringing op de arbeidsmarkt, nader onderzocht dienen te worden? Zo neen, waarom niet?   
 
3. Hoe duidt u verder het onderzoek van Roos Pijpers van de Radboud Universiteit die stelt dat 
er met name in de bouwsector, de transportsector en de tuinbouw zeker sprake is van 
verdringing op de arbeidsmarkt door de komst van Midden- en Oost-Europeanen?  
 
4. Hoe verhoudt deze door Pijpers onderzochte verdringing zich met het doel van dit college 
extra banen te realiseren in Flevoland en staat de realisatie van de door velen ongewenste 
'Polenhotels' hier niet haaks op?  
 
5. Op welke termijn zal het college een onderzoek starten naar de specifiek Flevolandse 
situatie m.b.t.  de negatieve gevolgen van deze immigratiegolf?  
 
6. Is het college bekend met de tekst uit het Bestemmingsplan “De Bosruiter”, van de 
gemeente Zeewolde, "Werklozen zijn meestal niet in staat om de vacatures voor zeer 
gespecialiseerde arbeid te vervullen ook zijn zij vaak niet bereid om te werken in bepaalde 
minder aantrekkelijke banen voor ongeschoolden. Kortom, Nederlandse werklozen en 
immigranten zijn helemaal niet op zoek naar dezelfde banen”, en deelt u deze onzinnige en 
ongefundeerde mening?   
 
7. Op welke wijze heeft het college de vele bezwaren van betrokkenen tegen de komst van de 
verschillende 'Polenhotels' in Flevoland meegenomen in haar beslissing het omgevingsplan te 
negeren?   
 
8. In hoeverre deelt het college de visie van de PVV dat een jaarlijks overzicht van 
criminaliteit, overlast en verdringing op de arbeidsmarkt veroorzaakt door de komst van Oost-
Europeanen naar Flevoland, noodzakelijk is om de ontwikkelingen op deze terreinen te 
monitoren?  
 
9. In hoeverre was het informeren van de Staten in het licht van het experimentenkader, niet 
slechts een verplicht nummer, daar  het 1e transport per binnenschip van Middelburg met ex-
COA woningen, t.b.v. het 'Polenhotel' namelijk al op 23 mei 2012 was vertrokken richting 
Lelystad?  
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